
Motion från Sanna Karlsson: 

Punkt 1: 
Har föreslagit för Karla om att ta ner sly och övrigt mellan tomt 53 och tomt 45 så 
man kan passera mellan tomterna och använda grönområdet mer.  
Detta skulle göras i höstas när Farmartjänst var här och klippte gräset meddelade 
Karla, men det är inte gjort än. Missade Farmartjänst detta eller blir det till våren?  
I dagsläget är det svårt att se vart tomtgränserna går mellan tomt 53 och tomt 45 och 
där är även massa snår så det är svårt att ta sig fram.  

Punkt 2: 
För att binda ihop Södra Mannabergsvägen med Strandåkervägen föreslår jag att man 
gör en övergång mellan tomt 50 och tomt 39 ( grönområde mellan tomterna som 
leder till Strandåkervägen.)  

Detta för att man ska slippa använda genvägen som går över den stora vägen från 
Kocka Gärdes väg och in bakom bostadsrättsföreningens förråd på Syrsevägen.  

Det absolut bästa med detta förslag är ju att binda ihop vägarna med varandra och för 
att få till en tryggare överfart för både vuxna och barn. För att man lättare ska kunna 
ta sig till förskolan om man  har sina barn på Barnens bikupa gångvägen. Det blir 
också trevligare för båda områdena och lättillgängligare att ta sig mellan områdena 
ökar. Idag får INGA barn passera den stora vägen ( känner föräldrar på båda sidorna 
om Strandvägen ) och i och med en ny övergång kanske man till och med kan få 
sänkt hastigheten på Strandvägen från 60km till 40km eller 30km.  

Detta kanske är något man kan diskutera vägföreningarna i mellan och med Derome 
som ska bygga lägenheterna på Strandåkervägen samt med kommunen.  

Ska man gå eller cykla till Strandåkervägen tex så är ju strecket ritat med svart, ett 
bra mycket bättre alternativ än streckat ritat med orange ( så som det ser ut idag ) ?  



Styrelsens svar: 

Punkt 1: 

I den underhållsplan som tagits fram tillsammans med Farmartjänst har det 
tydliggjorts vilka områden som ska klippas och underhållas. Så avsikten är att dessa 
stråk ska underhållas två gånger per år. 

Punkt 2: 
Styrelsen har idag inga avsikter att genomföra detta ärendet ensamma, utan nyttjandet 
av den avfart som finns vid Sportvägen används framöver. Styrelsen har även varit i 
kontakt med Falkenbergs Kommun och det är en komplex fråga som flera behöver se 
över för att det ska bli verklighet. Under 2022 undersöker styrelsen det ekonomiska 
ansvaret samt hur en process med Falkenbergs Kommun etc skulle ske.


